



www.eurocert.gr



CERTIFICATE

СЕРТИФИКАТ

EUROCERT certifies that the Company:
EUROCERT удостоверяет, что Компания:

LLC "PROMSVYAZCONNEKT"

11, block B, 11, Grazhdanskiy prospekt, Saint-Petersburg, Russia, 195220



ООО "ПРОМСВЯЗЬКОННЕКТ"

195220, Россия, Санкт-Петербург, Гражданский проспект, 11, лит. Б

Implements Management System that conforms to the requirements of the standard
Применяет Систему Менеджмента в соответствии с требованиями стандарта

EN ISO 9001:2015

For the following scope:
В отношении следующей области деятельности:

MANUFACTURE OF OTHER (OPTICAL) WIRES AND CABLES FOR ELECTRONIC AND ELECTRICAL EQUIPMENT.

ПРОИЗВОДСТВО ПРОЧИХ (ОПТИЧЕСКИХ) ПРОВОДОВ И КАБЕЛЕЙ ДЛЯ ЭЛЕКТРОННОГО И ЭЛЕКТРИЧЕСКОГО ОБОРУДОВАНИЯ.

Certificate Number / Номер Сертификата: **178RUQS**

Date of issue / Дата выпуска: **13/03/2018**
This Certificate is valid till / Сертификат действителен до: **12/03/2021**

For the Certification Body
Уполномоченное лицо от Органа по Сертификации

GEORGIOS N. SIFONIOS
Director of Development
Директор по Развитию



The validity of this certificate is subject to annual surveillances.

Please check the validity of the certificate from our website using the password **53R5b87a**
Lack of fulfillment of the conditions set out in the Certification agreement №03.2018 may render this certificate invalid.
Действие сертификата подтверждается ежегодными надзорными проверками.

Пожалуйста, проверьте действие сертификата на нашем сайте, используя пароль **53R5b87a**
Сертификат теряет силу в случае невыполнения условий Соглашения о сертификации системы менеджмента №03.2018.



89, Chlois & Lykovriseos str., 14452, Metamorfoosi - Greece
T +30 210 62.52.495, 30 210 62.53.927, F +30 210 62.03.018, E eurocert@otenet.gr

Δ/13.1/E10/21-02-14